
Zápis z jednání osadního výboru Pěkov – 06/2012 

Datum: 19. září 2012 od 19,30 hodin  

Přítomni: Ing.Marel, p.Denygr, p.Biško, p.Kaufman, p.Kozár, p.Vacek 

Omluveni: p.Friml 

Hosté: Mgr.Jenková – starostka, Mgr.Škop – místostarosta, npor.Bc. Štengl – vedoucí 

obvod. oddělení PČR Police nad Metují, plk. JUDr. David Fulka – vedoucí územ- 

ního odboru PČR Náchod 

p.Zima, p.Valchař – Městská policie 

Program jednání: 

1) Návrh provozního řádu hřiště pod Obšárem  

OV Pěkov zahájil diskuzi na téma provoz hřiště pod Obšárem. Přítomni byli provozovatelé 

hřiště, jednatelé SK Pěkov, vedení města a zástupci obvodního a územního vedení Policie ČR. 

V dlouhé diskuzi padla řada různých návrhů a podnětů. 

Předběžně bylo dohodnuto, že SK Pěkov bude připomínkovat návrh provozního řádu hřiště vydaný 

místostarostou Mgr.Škopem. Takto odsouhlasený návrh projde schválením RM do konce letošního 

roku. 

2) Investiční akce r. 2013  

OV Pěkov potvrzuje jako hlavní investiční akci v obci r. 2013 rekonstrukci pozemku za bývalou školou 

tzv. „plácek“. Jedná se o revitalizaci pozemku, odvodnění, asfaltování a úpravu 

a rozšíření mostku před školou. OV Pěkov vyzval občany, aby dávaly návrhy a podněty pro opravy a 

rekonstrukce obecního majetku. 

3) Zvonička na Honech, její realizace a slavnostní vysvěceníStarostka Mgr.Jenková 

poděkovala občanům Pěkova a Honů za prací odvedenou na zvoničce na Honech. OV Pěkov 

ve spolupráci s obč.sdružením připravil slavnostní vysvěcení, které proběhlo v sobotu 15.září 

2012.  

4) Založení MAS Stolové horyMgr.Škop seznámil OV Pěkov s prací přípravného výboru obč. sdružení 

„MAS Stolovéhory „. Hlavním cílem tohoto sdružení bude zviditelnění Policka, Hronovska a 

Náchodska. 

Dále pak možnost čerpání dotací pro tyto regiony. 



5) Ostatní Starostka Mgr.Ida Jenková pověřila firmu Koran v.o.s.výrobou nové vývěsky na 

parte pro autobusovou zastávku pod Ostašem.Starostka také hovořila o možnosti nákupu nové 

výkonnější frézy na sníh. Všechno nyní závisí na dotaci DSO Petr Vacek vznesl připomínku 

na poškození chodníku před jeho domem. Ladislav Miler kritizoval situaci se sečením 

pangejtů.  

OV Pěkov obdrží od místostarosty Mgr.Škopa plán zimní údržby na období 2012/2013. 

Připomínky v průběhu října budou akceptovány. 

Příští jednání OV Pěkov je plánováno v průběhu měsíce října 2012. 

Zapsal: Daniel Denygr Schválil: Ing.Norbert Marel 

Pěkov, 20. září 2012 

 


